
B4-12-21/KKS 

日 期 ： 2021年 6月 28日 

敬 致 ： 全体会员商家 

副 本 ： 全体董事 

 

“稻盛和夫在萧条中飞跃的 5 大对策”线上课程（3-7-2021） 

 

全球疫情肆虐，好些国家政府为应对波涛汹涌的疫情搞到筋疲力倦，焦头烂额，狼狈

不堪，也让人重新思考，什么样的领导才最能扛起重担，最后反败为胜？对此问题，

自然会让人想起“经营之圣”稻盛和夫。 
 

吉隆坡暨雪兰莪中华总商会（隆雪中总）订于 2021年 7月 3日（星期六）举办“稻盛

和夫在萧条中飞跃的 5 大对策” 线上课程，邀请马来西亚盛和塾理事长赖劲裈老师（

KK Lai）与大家探讨日本经营之圣稻盛和夫先生在萧条中飞跃的大智慧，企业危机下的

生存之道。有关详情如下： 

 

日期 ： 2021年 7月 3日（星期六） 

时间 ： 上午 10时正至下午 1时正 

主讲人 ： 赖劲裈老师 （KK赖） 

媒介语 ： 中文 

平台 ： Zoom线上 

收费 ： RM80 

*5人集体报名者将可享有 20%折扣。 

报名截止日期 ： 2021年 7月 1日（星期四） 

 

随函附上课程节目表供参阅。敬请会员商家踊跃报名参加，报名链接：

https://forms.gle/v3K4KonKgX6h4oqA9 并请于 2021 年 7 月 1 日（星期四）前，连同

费用一并传达本会秘书处，以利安排是盼。 

 

如有任何询问，请联络本会秘书处许国仕先生 / 曾善美女士，电话：03-4253 2135；

电邮：kohks@chinesechamber.org.my。 

 
 

谨此通知，谢谢！ 

 
 

总执行秘书     谨启 

 

何 素 芳 

  

https://forms.gle/v3K4KonKgX6h4oqA9


B4-12-21/KKS 

Date : 28th June 2021 

To : All Members  

c.c. : All Council Members 

 

KLSCCCI Webinar on “Business Philosophy in Time of 
Challenge for Business Recovery” (3-7-2021) 
 
The Chinese Chamber of Commerce and Industry of Kuala Lumpur and Selangor 

(KLSCCCI) will be organising a webinar on “Business Philosophy in Time of 

Challenge for Business Recovery” on 3rd July 2021 (Saturday), inviting Mr. KK Lai, the 
first Chief branDNA™ Coach for SMEs in Malaysia to share with us Dr. Kazuo 
Inamori's Philosophy of Business. The details are as follows: 
 

Date : 3rd July 2021 (Saturday) 

Time : 10.00 a.m. to 1.00 p.m. 

Speaker : Mr. KK Lai 

Medium : Mandarin 

Platform : Zoom Meeting 

Fee : RM80 per pax 

*20% discounts will be given to company 

with more than 5 participants. 

Closing Date : 1st July 2021 (Thursday) 

 
Attached herewith the programme for your reference. We cordially invite all members 
to participate actively at https://forms.gle/v3K4KonKgX6h4oqA9 and revert registration 
fees to the Secretariat latest by 1st July 2021 (Thursday) to facilitate arrangements.  
 
Should you have any enquiries, please contact Mr. Koh K.S. / Madam Chen of 
KLSCCCI at Tel: 03-4253 2135; E-mail: kohks@chinesechamber.org.my. 
 
 
Thank you. 
 
 
Yours faithfully, 
 
 
___________ 
Ho Soo Fong 
Executive Director 
  

https://forms.gle/v3K4KonKgX6h4oqA9

